
 1 

 
PROTOKÓŁ Nr XXIV/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 23 maja 2016 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                       8 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              1000 
 
 
 
Radni obecni na sesji: 
  

   1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński  
3. Michał Gaczkowski 
4. Grzegorz Królik  

  5. Jan Ratajczyk                                                                                                                
  6. Konstanty Ruciński                                                                                                                       
  7. Adam Stobiecki  
  8. Paweł Wąs                                                                                                                                         

 
 
 
Nieobecni członkowie Rady Miejskiej: 
 

1. Jacek Ciapała 
2. Rafał Fogiel 
3. Sebastian Gaik 
4. Ireneusz Kuczyński 
5. Sławomir Szczur  
6. Włodzimierz Warmus  
7. Mirosław Włóka 
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Ponadto w sesji udział wzięli:  
                                                    
1. Burmistrz Sulejowa                                                  Wojciech Ostrowski 

  2. Skarbnik Gminy Sulejów                                          Czesław Pacan   
  3. Radny Rady Powiatu                                                 Tomasz Michalczyk 
                                                                                         Zbigniew Sarlej 
  4. Ilona Zawisza                                                             Kierownik Referatu                                    
                                                                                         Ogólno – organizacyjnego 
  5. Beata Purgał                                                               Dyrektor Szkoły  
                                                                                          Podstawowej w Łęcznie 
  6. Jarosław Sarlej                                                            Nauczyciel w/f Szkoły 
                                                                                          Podstawowej w Łęcznie 
 7. Tomasz Krasoń                                                            Prezes OSP w Sulejowie 
 8.  Janusz Dajcz                                                               Stowarzyszenie Wituś 
 
                                                                                                                                                                     

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Otwarcia XXIV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza 
Sulejowa, radnych Rady Powiatu oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach 
sesji.  
 
 
Ślubowanie Radnego Pawła Wąsa. 
 
Zgodnie z art. 23 a ustawy o samorządzie gminnym radni przed przystąpieniem  
do wykonywania mandatu radnego składają ślubowanie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki odczytał rotę ślubowania. 
 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 
dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 
 
Radny Paweł Wąs złożył ślubowanie poprzez wypowiedzenie słowa „ślubuję”                                   
- tak mi dopomóż Bóg „.                                       
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 8 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał czy 
radni otrzymali projekty uchwały, które będą omawiane na dzisiejszej sesji.     
 
 
Radni projekty uchwał otrzymali.                                                                                                                         
 
 
 
 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Złożenie ślubowania przez radnego. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2016 – 2019. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
6. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
7. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
8. Zakończenie obrad. 

       
  
 
 
 
 
 
 



 4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
          Poinformował, że w miesiącu sierpniu ubiegłego roku złożyliśmy do  
          Marszałka Województwa Łódzkiego listę inwestycji sportowych na które 
          możemy otrzymać dofinansowanie – 250.000 zł. 
          Na dzisiejszej sesji będziemy głosować za mała inwestycja jaka jest budowa 
          boisk w Łęcznie.                                                                                                           
          Następne zadanie to duża inwestycja. Jest to budowa sali gimnastycznej                      
          w Witowie. Na sesji w miesiącu czerwcu będziemy w tej sprawie  
          podejmować decyzję.  
          Realizując inwestycje sportowe widzimy potrzebę budowy pełnowymiarowej  
          sali gimnastycznej w Sulejowie.  
 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 

Zwrócił się do radnych, żeby w miesiącu czerwcu zagłosowali za budową 
sali gimnastycznej w Witowie.  

 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
          Stwierdził, że popiera budowę boiska w Łęcznie.  
          Będzie także głosował za budową sali gimnastycznej w Witowie, 
          tak jak radni wcześniej ustalili.  
           

 
Radny 
Konstanty Ruciński 
         Stwierdził, że popiera budowę boiska w Łęcznie. 
         W pełni popiera budowę sali gimnastycznej w Witowie. 
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
         Poinformował, radnych , że rozmawiał z Zastępcą Dyrektora Departamentu  
         Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki Panem Hieronimem Hubarem                                  
         w sprawie dofinansowania do budowy boisk w Łecznie.  
         Pan Hieronim Hubar rozwiał wszelkie wątpliwości w sprawie zasadności  
         budowy boisk w Łecznie i przekazania dofinansowania na to zadanie.  
         Pan Burmistrz otrzymał pismo w sprawie przyznania dotacji w wysokości 
         250.000 zł. Pismo to zostało radnym dzisiaj przekazane.  
         Przekazał także, że w Witowie powinna powstać duża sala gimnastyczna 
         bo na taką inwestycje możemy otrzymać dofinansowanie. Ma zapewnienie  
         Zastępcy Dyrektora Departamentu  Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki                
         Pana Hieronima Hubara.                                  
         Apelował do radnych o podjęcie uchwał ujętych w porządku obrad dzisiejszej  
         sesji.  
          
 
Radny 
Paweł Wąs 
       Stwierdził, że po informacjach uzyskanych od Przewodniczącego Rady  
       Miejskiej i Burmistrza Sulejowa mamy jasność, że te uchwały powinniśmy 
       podjąć. 
       Zdeklarował, że w miesiącu czerwcu również zagłosuje za budowa sali  
       gimnastycznej w Witowie.  
       Jest za tym, aby kultura fizyczna rozwijała się na terenie całej Gminy  
       Sulejów.  
 
 
 
Radny 
Michał Gaczkowski 
        Zwrócił się do radnych z prośba, aby przedstawione uchwały na dzisiejszej  
       sesji zostały podjęte. Gwarantował, że będzie popierał wszystkie inwestycje  
       sportowe realizowane na terenie Gminy Sulejów.  
 
 
Wiceprzewodniczący Rady 
Bartosz Borkowski 

Oznajmił, ze popiera sport i wszelkie inwestycje z tym związane. 
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Po wyczerpującej dyskusji  prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie poprawkę do 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sulejów na lata 2016 – 2019.  
 
 
W głosowaniu brało udział 8 radnych.  
 
 
za                             8 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIV/190/2016 w sprawie zmiany 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2015 – 2019. 
 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt 
uchwały.  

 
 
W głosowaniu brało udział 8 radnych.  
 
   
za                                8 
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXIV/191/2016 w sprawie  
zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
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Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 
 

Radny  
Konstanty Ruciński 
                Wnoszę o postawienie lustra na ul. Staropiotrkowskiej dla użytkowników 
                drogi tj. ul. Torowej. 
                Często na tym skrzyżowaniu dochodzi do kolizji drogowych i stanowi  
                duże zagrożenie dla użytkowników.  
 
 
 
 

Wnioski zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 
 
Radny 
Paweł Wąs 
        Poruszył sprawę  zabezpieczenia środków finansowych na budowę ujęcia  
        Wody w zachodniej części Gminy Sulejów.  
        Nie bilansuje się to z zapisem zawartym w Uchwale Rady Miejskiej w sprawie     
        przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń  
        Wodociągowych na lata 2016 – 2020.  
 
        Poruszył sprawę naprawy nawierzchni ulicy Brzozowej w Poniatowie.  
 
        Wnosił o odbiór gałęzi po przycince drzew w miejscowości Poniatow.  
 
 
         
 
Dyrektor 
Szkoły Podstawowej w Łęcznie 

Podziękowała radnym za wyrażenie zgody na budowę boisk w Łęcznie.  
Stwierdziła, że podziękowania należą się także poprzedniej radzie za budowę  
sali gimnastycznej.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawił informację  
o złożonych interpelacjach w okresie od 08 kwietnia do 23 maja 2016 r.  
 
 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 

                Zapytał, czy Pan Burmistrz ma w swoich planach rozbudowę  
                gazociągu. 
 
 
   Prezes OSP Sulejów 
   Tomasz Krasoń 
 Zapytał, czy Przewodniczący Rady Miejskiej może ukarać radnych  
             z powodu nieobecności na sesji.  
 
 
Mieszkaniec Witowa 
Janusz Dajcz 

Stwierdził, że wierzy radnym, że w miesiącu czerwcu radni pozytywnie 
zaakceptują budowę sali gimnastycznej w Witowie.  
Podziękował radnemu Janowi Ratajczykowi za wniesioną pracę                                              
i podejmowane działania odnośnie budowy sali gimnastycznej w Witowie. 

 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie poinformował, że Pan Paweł  
Wąs zgłosił akces do pracy w Komisji: 
 
- Rewizyjnej, 
- Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Gmina Sulejów będzie popierała rozbudowę gazociągu na naszym terenie. 
Zadanie to realizuje jednak firma prywatna. 
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
         Wyjaśnił, że Przewodniczący Rady Miejskiej może tylko prosić radnych 
          o uczestniczenie w posiedzeniach. Radni usprawiedliwiają swoje  
          nieobecności. 
         Z tytułu nieobecności radny ma zrobione potracenie z ryczałtu jakie mu się  
         należy za dany miesiąc.  
           
 
 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 

Poinformował, że Rada Miejska w Sulejowie zadeklarowała 200.000 zł 
na budowę 1 km ulicy Cmentarnej w Sulejowie.  
W trakcie realizacji okazało się, że na tą kwotę można wykonać dłuższy 
odcinek tej ulicy. Czy jest zgoda na wykonanie.  
 
 
 

Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Stwierdził, ze wyraził zgodę na wykonanie dłuższego odcinka 
ulicy Cmentarnej. 

 
 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 
           Wnioskował o uporządkowanie ulicy Łęczyńskiej, Kolejowej i Alejki  
            we Włodzimierzowie – przed Bożym Ciałem. 
 
          Wnioskował o naprawę nawierzchni i budowę chodnika w Łęcznie.  
 
 
 
Adwokat 
Michał Król 

Poinformował, że decyzję w sprawie wydłużenia budowy ulicy Cmentarnej  
w Sulejowie podejmuje Burmistrz Sulejowa.  
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Radny 
Paweł Wąs 
         Wnosił o budowę chodnika przy ulicy Lipowej w Poniatowie.  
 
 
 Prezes OSP Sulejów                                                                                                                  
Tomasz Krasoń 
          Podziękował za ustawienie ławek na wałach.  
          Wnosił o ustawienie koszy na śmieci.  

 
 

 
 
 

Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXIV sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 23 maja 2016 r.                                      
o godzinie 1115.                       
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